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Vragen van de leden Van Veldhoven en Hachchi (beiden D66) aan de 
Minister van Economische Zaken over het artikel «Gemalen kunnen veel 
energie besparen» (ingezonden 13 oktober 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Gemalen kunnen veel energie besparen»?1 

Vraag 2
Wat is uw oordeel over de genoemde onderzoeken? 

Vraag 3
Kan met de voorgestelde energiebesparende maatregelen het doel van 30% 
energie-efficiënter en zuiniger werken bij de gemalen in 2020 worden bereikt? 
Zo ja, bent u bereid om op korte termijn samen met de waterschappen om de 
tafel te gaan zitten om met een concreet plan te komen om deze maatregelen 
door te voeren? Zo nee, zijn daar meer maatregelen voor nodig? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de voorgestelde energiebesparende maatregelen voor 
waterschappen het energieverbruik voor verscheidene gemalen kan reduce-
ren met 20%? 

Vraag 5
Weet u wat de totale kosten en baten zouden zijn het doorvoeren van de 
voorgestelde maatregelen? Zo niet, bent u bereid dit te laten doorrekenen? 

Vraag 6
Kunt u toelichten wie er zullen profiteren en wie de kosten moeten dekken 
indien er energiebesparende maatregelen voor de gemalen worden toepast 
en energienota’s voor de Nederlandse gemalen en waterschappen lager 
zullen zijn?
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